
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 4.3. 2025 od 17:30 hodin 

Účast členů: P. Švestková, J. Horák, M. Rybář, L. Handíková, 

Omluven: J. Krejčí 

 

Hosté:  Starosta města E. Masarčík, ing. Šimon, M. Štěpánek, Ing. K. Blecha,  

 

 Schůze OV se účastní starosta města E. Masarčík a Ing. Šimon ze správního odboru. Ing. Šimon informuje 

o plánovaných investicích a opravách v Horních Stakorech  

1. Haltýř – zřízení parkovací plochy v blízkosti  kontejnerů na tříděný odpad. Starosta navrhuje 

ostatní úpravy – zeleň, komunikaci a celkový prostor Haltýře – projednat s projektantem 

města a taktéž k tomu navazující cestu ke Zvonici a okolí Zvonice pojmout jako jeden 

koncept 

2. Oprava komunikace u bytovek 

3. Oprava cesty k vodárně – (lokalita HS – západ) + realizace (již probíhá) štěrkové vsakovací 

jámy pod vodojemem. 

4. Starosta vyzývá OV k vytipování lokalit v HS pro volnočasové aktivity. 

5. OV sděluje termín oslav 700 let Horních Stakor - 24.5. od 13.30 a starosta přislíbil finanční 

podporu a spolupráci a součinnost MP. 

 

 

Členové OV sdělují panu starostovi Masarčíkovi a ing. Šimonovi nesouhlasné stanovisko 

s návrhem záměru na prodej pozemku č. 416/8 v k.ú. H.Stakory 

 

 Zapsala P. Švestková 


